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Årsmøte 2025 

Tirsdag 8. april 2025 kl. 19:00 

Tjuvholmen kro 

 Agenda: 

 

1. Åpning. Godkjenning av innkalling. Valg av møteleder og referent.  

2. Årsberetning  

3. Fastsetting av kontingent, havneavgifter og eventuelle andre avgifter  

4. Revidert regnskap og budsjett  

5. Innkomne saker  

6. Valg 

Sak 1: Åpning. Godkjenning av innkalling, valg av møteleder og 

referent. 
 

Sak 2: Styrets årsberetning for 2024  
 

Styret i Hamar Båtforening for året 2024 har bestått av: 
 

• Formann   Inge Faleide 

• Havnesjef       Bjørn W Andersen 

• Kasserer   Willy Westeng  

• Vaktsjef/Ass. havnesjef  Tore Nilsen  

• Sekretær/Nestformann  Heidi Nordhaug  

• Båtplassansvarlig  Roald Kjeverud  

• Klubbhusansvarlig  Hans Petter Aas 

 

• Varamedlem:   Ole Gustav Solberg 

 

 

Tur, arrangement og uthavns komité: 

• Oscar Wiik 

• Erik Løken  

• Roald Kjeverud  

• Frank Andersen 
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Revisorer:  

• Reidar Otterstad 

• Frode Alhaug  

 

Valgkomite  

• Per Holland  

• Ståle Rindal 

• Kåre H. Hansen  

 

Hamar Båtforening har følgende æresmedlemmer:  

• Avdøde Rolf Holland  

• Avdøde Per Høistad  

• Avdøde Arve Snilsberg  

• Avdøde Harald Sundheim  

• Øystein Eriksen  

• Karl Erik Joakimsen 

• Yngve Tomter 

• Bjørn Kristiansen 

 

 

Generelt: Formann Inge Faleide 

 
Siden årsmøtet i mars 2024 har vi hatt 13 styremøter. 

Det har vært god deltakelse på dugnader, og utearbeidende styremedlemmer har lagt ned mye 

arbeid i organisering av dugnader samt reparasjon og vedlikehold av anlegget. Klubbhuset er også 

betydelig påkostet. Vi har hatt konstruktive møter med leietaker av kroa, og ser frem til en sesong 

med faste åpningstider og et variert serveringstilbud. 

Bobilparkeringa er populær, og gjestene har vært flinke til å parkere på oppmerkede områder. 

Bjørn Kristiansen og styreleder har hatt flere møter med Hamar kommune i forbindelse med arbeidet 

langs Mjøsfronten ettersom dette påvirker våre båtplasser. Egen orientering om dette etter 

årsmøtet. 

Vi har god økonomi med økt egenkapital også i 2024 tross betydelige vedlikeholdskostnader. 

Styret har, i samsvar med vedtektenes § 10 utnevnt to æresmedlemmer. Yngve Tomter og Bjørn 

Kristiansen. Disse ble overrakt på styremiddag 6. februar i år, og Wenche Tomter og deres to døtre 

mottok plaketten på vegne av Yngve. 
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Generelt: Sekretær Heidi Nordhaug 

 

Sekretærens hovedoppgave har vært å være referent på styremøter, mottak og besvarelse av 

henvendelser på e-post, samt informasjon ut til medlemmer via sms, e-post og hjemmeside. 

Det har, som i tidligere år, vært mye henvendelser på e-post knyttet både til båtforeningen og 

bobilparkeringen.   

 

Det er i 2024 etablert en ny e-post løsning for båtforeningen, da leverandøren av den gamle 

løsningen avviklet tilbudet.  

 

2024 bød også på en del praktiske oppgaver for sekretæren i havna gjennom sommeren. Det har 

vært mye oppfølgning av bobilcampen, spesielt i forbindelse med at betalingsløsningen var ute av 

drift en periode og betalingen måtte håndteres mer manuelt. Ellers har det vært bistand med 

gjennomføring av dugnader og annet praktisk arbeid i havneområdet. 

 

 

Båtplassansvarlig: Roald Kjeverud 

 

I løpet av sesongen 2024 ble det bestemt fra kommunen at den gamle skråslippen i Brygga båthavn 

skulle rives. Dette medførte at foreningen mistet 15 båtplasser. 

Noen av disse ble kjøpt igjen av foreningen og nullet ut, noen av plasseierne har fått oppgradert plass 

på Tjuvholmen, mens noen har fått ny plass i Brygga båthavn. Resterende disponerer leieplass inntil 

videre.  

Vi står også ovenfor en del utfordringer når det gjelder Brygga båthavn de neste årene. I forbindelse 

med utvikling av Mjøsfronten blir det en del forandringer, men vi håper at vi i samarbeid med 

kommunen greier å omplassere/beholde alle båtplasser som vi har der i dag. 

Arbeid med forlengelse av Skibladnerbrygga medfører også at den brygga som ligger langsmed 

eksisterende Skibladnerbrygge må tømmes for båter og flyttes i begynnelsen av september 2025. 

 

I sesongen 2024 ble det omsatt 46 plasser i forskjellige kategorier, en del av dette er plasser som ble 

solgt i forbindelse med plasser som ble borte fra Brygga båthavn. Det ble også administrert utleie av 

157 plasser. 

 

Vi prøver så godt vi kan å tilrettelegge både salg og utleie av plasser så alle blir fornøyde, men vi har 

som kjent dessverre alt for lite plasser, og ca. 550 på venteliste for å få plass. 

 

Ønsker alle en fin båtsommer. 

 

Havner 2024: Havnesjef Bjørn W Andersen og Tore Nilssen  
 

Sesongen startet med klargjøring av havnene og mye av arbeidet ble gjennomført på dugnad av 

medlemmene. Som tidligere år så satte båtforeningen ut og hentet inn igjen badebøyer på oppdrag 
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fra kommunen. Det er gjennomført 32 dugnader og 219 medlemmer er registrerte med utført 

dugnad for 2024. Dugnadsviljen har vært god, noe vi ønsker å takke for. 

 

Brygga båthavn: 

Bryggene ble gjennomgått og klargjort for sesongen. Det ble skiftet ut en del flytere. Det er også 

gjennomført en befaring av bryggene og lagt en plan for nødvendig vedlikehold fremover. Det er 

behov for en del utskifting av treverk. Arbeidet ble planlagt å starte opp før sesongen 2025. 

 

Kommunen varslet på senhøsten om at det skal graves langs kanten rundt hele havnebassenget, og 

at oppstarten av dette arbeidet skulle være i februar 2025. På grunn av dette ble bryggene i 

november løsnet fra land og dratt unna for å gjøre plass til arbeidet. Det er opplyst fra Hamar 

kommune at denne delen av arbeidet er planlagt å være ferdig til ca. 01.05.25. Som følge av dette må 

nødvendig vedlikehold av bryggene utsettes til senere. 

 

Endringene på Mjøsfronten innebærer at den gamle skråbrygga skal rives. I den forbindelse er 

båtplassene som var på bøyer ved skråbrygga fjernet, og blåsene ble tatt opp. 

 

Tjuvholmen: 

Anlegget ble klargjort for sesongen ved hjelp av dugnadsinnsats fra medlemmer. Det er videre 

gjennomført nødvendig vedlikehold gjennom sommeren. Det er reparert flere skjøter mellom 

brygge-elementer, og det er utført reparasjoner på landgangene på brygge 4 og 7. På vårparten 

løsnet landfestet til brygge 5 og nytt landfeste måtte etableres. Det ble på våren foretatt 

reparasjoner av treverk på bryggen som ligger i forbindelse med slippen. 

Det ble i 2024 gjennomført el-kontroll av hele bryggeanlegget, og alle nødvendige utbedringer i 

forhold til kontrollrapporten ble utført. 

Det ble i 2024 besluttet at treverket langs betongbryggene 4,5 og 6 må skiftes ut, og limtre til dette 

arbeidet ble kjøpt inn. 

Bølgebryteren: 

Småbåthavner utførte service på denne på våren. Det ble på dugnad laget og montert ny landgang. 

I forbindelse med sterk vind og høye bølger i november, fikk vi store skader på bølgebryter. Det 

ytterste elementet som ligger litt utenfor hoveddelen har snudd seg 90 grader, så det antas at 

moringsfestet har røket på den ene siden. Videre har alle skjøtene mellom de ulike elementene i 

hoveddelen røket. Skadene er meldt inn til forsikringsselskapet, og arbeidet med å reparere skadene 

skal gjøres så snart forholdene ligger til rette for dette. 

Uteområde ellers: 

Det er gjennom sesongen utført en god del rydding og vedlikehold. Busker og hekk rundt 

parkeringsplassen ble klippet. Det er ryddet mye i enden av parkeringsplassen og det er blitt kjørt 

vekk mye gammelt og utdatert materiell som har vært lagret her. Det er kjøpt inn to nye 

lagringskontainere for lagring av utstyr. Kontainerne ble innredet med hyller ii løpet av høsten.  

Det har lenge vært på planen at det skulle merkes opp til bobilplasser, og dette fikk vi endelig gjort i 

sommer. Det ser ut til at plassen nå fungerer godt både for bobilturistene og for medlemmene. 

I løpet av sesongen har det vært utført vedlikehold på gjerde mot havna. Gjerde har også blitt vasket, 

pusset og oljet. Grillplassen er oppgradert med nye sittebenker. 
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Vinterlagring og heising: 

Vinterlagring og heising er i løpet av sesongen overtatt av Jorkjend Båt. Oppheisingen i høst ble den 

første heisingen med disse, og dette fungerte fint. De største båtene måtte leie egen kran slik som 

tidligere. Jorkjend Båt ønsker også å kunne heise de største, men så langt er det ikke blitt klart for 

dette. Årsaken er problematikk rundt heiserampen. 

Vakthold: 

Vakthold er også denne sesongen ivaretatt av Avarn og videoovervåkning.  Det er ikke meldt om 

noen større hendelser. 

 

Klubbhuset: Husansvarlig Hans Petter Aas  

 

I 2024 sesongen skjedde det en del med klubbhuset. 

Foruten vanlig vedlikehold og oppfølging av bygget, fikk vi lagt ny kledning på gavlvegg på 

klubbhuset. Veggen hadde fått råteskader, og måtte byttes.  

Vi la på grunnet kledning, og fikk malt denne på dugnad. På samme dugnad fikk vi og malt det vi så 

hadde behov for maling ellers på huset. 

I forbindelse med skifte av panel på veggen, ble også uttrekksviften til kjøkkenet på klubbhuset 

skiftet ut. 

 

Det ble også pyntet opp på området rundt vaktbua. 

Der ble det byttet masse og lagt belegningsstein, samt bygget ny trapp ned skrånet plen. 

Det ble og laget blomsterbed med stein. Dette for å pynte opp området for medlemmene. 

Alt er laget i stein for å holde i mange år uten behov for særlig vedlikehold 

 

Vil takke alle som var med på dugnader denne sesongen 

 

Økonomi: Kasserer Willy Westeng  
 

Foreningens aktivitet i 2024 har vært på lik linje med tidligere år slik at inntektene stort sett er på 

samme nivå som tidligere. Litt større omsetning på bobil virksomheten da plassen har blitt merket 

opp skikkelig og man har ikke fått noen avbrekk på grunn av værmessige forhold.   

Men vi ser at kostnadene øker.  Alle leverandører, og kommunen som vil leier av, justerer opp 

prisene i henhold til konsumprisindeksen. Vi har vi har ikke justert våre avgifter på flere år bortsett 

fra da vi justerte havneavgifta fordi vi innførte vaktselskap.    

 

I år så tok vi et skikkelig løft på vedlikehold klubbhus og havner samt noen investeringer. Vi 

kompletterte drivstoffanlegget, la stein på området ved klubbhuset ut mot vaktbua og skiftet 

kledning på nordveggen på klubbhuset, samt at vi hadde El kontroll som resulterte at vi måtte gjøre 

betydelige oppgraderinger både på klubbhus og havneanlegg. Dette gjorde at våre kostnader var 

høyere enn våre inntekter i 2024 og vi fikk et underskudd med kr 191 000,-.  

 

Men overskudd på salg av båtplasser og lavere kundefordringer i år gjør at saldo på våre bankkonti 

økte med ca kr 177 000,- gjennom året.  Foreningen har kr 3 840 000,- på konto ved årsskifte og vi 



 

Side 6 av 7 Årsberetning for Hamar Båtforening, sesong 2024  

anser foreningen som solid. Pengene er også plassert på høyrentekonto og dette ga oss kr 180 000,- i 

renteinntekter.  

 

 

 

Tur, arrangements og uthavnskomité 

v/Roald Kjeverud, Erik Løken, Oscar Wiik og Frank Andersen 

 

Uthavn og arrangementskomitéen har i år hatt ett arrangement.  

I tillegg har brygga som ligger i båtforeningens uthavn i Furnesfjorden «Grøtodden», blitt kjørt ut og 

inn fra vinteropplag på Tjuvholmen. 

Alle bryggeelementer ble heist på land og totalrenovert. De ble gått over og fikk nytt dekke, noe som 

virkelig trengtes. Alt ble gjort med god hjelp av dugnadsvillige medlemmer. Det er planer om at den 

faste brygga på Grøtodden også skal få en oppgradering i løpet av vårparten 2025  

 

Det har blitt avholdt dugnader med klipping og rydding på Grøtodden ved behov. 

 

St. Hans arrangementet 2024 ble som vanlig avholdt på Grøtodden, denne gangen i vekslende vær, 

men det ble satt opp mye telt og alle holdt seg tørre. Det ble servert pølser og drikke til de 

frammøtte. Det var veldig bra oppmøte noe uthavnskomitèen setter stor pris på. 

Det ble tradisjonen tro arrangert «Natursti» for store og små, med fine premier.  

Det var god stemning utover kvelden, med både allsang og dans til levende musikk besørget av 

foreningens medlemmer. 

 

Takk til alle som har bidratt på dugnad og med premier til våre arrangementer. 

 

Komitèen takker for en fin 2024 sesong, og satser på en enda bedre sesong i 2025. 

 

 

Sak 3: Fastsettelse av kontingent, havneavgifter og eventuelle andre 

avgifter 
 

Styret ser nå et behov for en oppjustering av medlemskontingent og andre avgifter, da disse har stått 

uendret i noen år. Se eget vedlegg med oversikt over gjeldende satser og forslag til nye. 

 

Sak 4: Revidert regnskap og budsjett: Kasserer Willy Westeng  

Sak 5: Innkomne saker til årsmøtet: 
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Styret ønsker å fremme forslag om en minstepris ved refusjon av båtplass på kr 10.000,- Bakgrunnen 

for forlaget er et ønske om å få mer omsetning på gamle plasser med lavt innskudd. En del slike 

plasser går på utleie i dag. Det er mange som står på venteliste for å få egen plass.  

 

 

Saker som skal behandles på årsmøte må være styret i hende senest 8 dager før årsmøte, innen 

31.03.25. Sak kan sendes post@hamarbatforening.no, og du skal motta en bekreftelse på at saken er 

mottatt. 

Sak 6: Valg i HBF – 2025 
 

mailto:post@hamarbatforeninng.no

